
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 21. června 2007 

 

 

Přítomni: 

Členové ŠR: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz 

Lubomír Nerad (zástupce rodičů) – nerad.stav@ji.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

 

Jako hosté: 

Mgr. Jan Sedláček (ředitel školy) – sedlacek@gymnsostelc.cz 

Mgr. Jindřiška Novotná (zástupce ředitele školy) - novotna@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (budoucí zástupce ředitele pro SOŠ) – stejskal@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

 

 

Program: 

1. Zahájení schůzky – Mgr. J. Drmota 

2. Informace o přijímacích zkouškách 

3. Informace o organizačních změnách na GOB a SOŠ od 1. 9. 2007 

4. Schválení ŠVP pro 8leté gymnázium 

5. Diskuze 

 

ad 2) 

Mgr. Sedláček: GOB a SOŠ bude mít v příštím školním roce o 1 třídu méně. Na vyšší gymnázium bylo z 

35 uchazečů přijato 30, na obor podnikání a služby z 30 přijato 26, stav doplněn na 30 převedením 4 

uchazečů nepřijatých na VG. Na nižší gymnázium přijato 29 žáků. Obor podnikání a služby bude mít 

ve školním roce 2007/2008 7 tříd. Nepodařilo se naplnit 2. třídu vyššího gymnázia. 



ad 3) 

Mgr. Sedláček: Jídelna na SOŠ byla neudržitelná z hlediska finančního, proto bude její provoz ukončen 

k 31. červenci 2007. Od 1. srpna bude stravování možné pouze v jídelně na Gymnáziu Otokara 

Březiny. Z tohoto důvodu budou nutné úpravy rozvrhu na SOŠ, bude se souvisle učit každý den 6 

hodin, poté půjdou studenti na oběd. Odpolední vyučování proběhne po obědě v prostorách 

gymnázia (1x týdně 2 hodiny). 

Pro studenty ubytované na Domově mládeže bude zajištěna snídaně na DM, večeře ve školní jídelně 

(2x týdně teplá, 2x studená). 

Personální změny v ped. sboru: K 31. 7. 2007 odchází ze školy stávající zástupce pro SOŠ Ing. Kadlec, 

od 1. 8. 2007 bude tuto funkci zastávat Ing. Stejskal, Ing. Mrkvička bude mít na starosti praxe.Ze školy 

dále odchází Ing. Pelechová a Bc. Paulová. Byli přijati noví vyučující – pro výuku výpočetní techniky, 

zeměpisu, výtvarné výchovy a matematiky. 

ad 4) 

Mgr. Sedláček: Školní vzdělávací plán pro 8leté gymnázium je těsně před dokončením, probíhají 

korektury. Povinnost učit dle ŠVP na ZŠ a odpovídajících třídách gymnázií je od 1. 9. 2007. Úvodní část 

byla vypracována společně pro všechny obory GOB a SOŠ. Další část je věnována výuce na nižším 

gymnáziu. Neoficiálně byl přiložen i plán pro vyšší gymnázium, ten bude později doplněn o dílčí 

kompetence na VG, SOŠ doplní učební plány. Výuka dle ŠVP na VG a SOŠ je povinná od 1. 9. 2009. 

ad 5) 

Diskuse proběhla ke všem bodům programu. 

Na dotaz L. Nerada, co bude s vybavením kuchyně, odpověděl ředitel školy, že pokud požádá o 

převod tohoto majetku Masarykova univerzita, bude jí vyhověno. Jinak bude zařízení prozatím 

zakonzervováno. 

Na poznámku Ing. Stejskala o nutnosti výuky v jedné budově reagoval Mgr. Fabeš, že všechny školy 

by se měly vejít do jednoho areálu – dle výhledů a společných projektů bez velkých přístaveb. Lhůta: 

do 3 let. 

Mgr. Drmota se vyjádřil k ŠVP: GOB nevyužilo možnost pospojovat příbuzné předměty do celků, 

zvolilo standardní řešení navazující na dosavadní učební plány. Kvůli zavedení 2. cizího jazyka již od 

tercie byla nutná redukce učiva v jiných předmětech týkajících se hlavně praktické výuky (např. 

laboratoře). 

Po ukončení diskuse byl ŠVP schválen všemi přítomnými členy ŠR. 

Další schůzka ŠR proběhne na podzim 2007. 

 

 

Zapsala: Věra Zadinová 


